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Collegium Masoviense – Wyższa Szkoła Nauk o Zdrowiu 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Prof. dr hab. Irena Brukwicka 
przewodnicząca zespołu kierunkowego (przedstawiciel kadry 

kierunek: Pielęgniarstwo) 

Mgr Jakub Woźniak (przedstawiciel kadry kierunek: Pielęgniarstwo) 

Dr Katarzyna Tomaszewska (przedstawiciel kadry kierunek: Pielęgniarstwo) 

mgr Agnieszka Rozbicka (przedstawiciel administracji) 

Anna Kuraś (przedstawiciel studentów kierunek: pielęgniarstwo)  

 dr Andrzej Liszewski                       ( przedstawiciel interesariuszy zewnętrznych) 

 

zaproszeni:  

Prof. Zbigniew Kopański – Prorektor ds. dydaktyki i polityki kadrowej  

  
 

 

 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

Polepszenie procesu upowszechniania informacji pracownikom  i studentom (wyniki zaliczeń, egzami-

nów i inne terminy dyżurów i konsultacji) 

 

 

Sprawozdanie z posiedzenia 

Lista obecności w załączeniu 

Pani Przewodnicząca przypomniała, tematykę spotkania. Zwróciła uwagę że  podsumowywu-

jące wyniki ankiet poświęcone właśnie tej tematyce. Istnieją jednak, zdaniem dziekanatu 

(opiekunów administracyjnych kierunków) , duże trudności w komunikowaniu się ze studen-

tami. Zgłoszone przez studentów do kontaktu z uczelnią komunikatory są jednak przez nich 

nie używane, np. skrzynki elektroniczne zgłoszone przez studenta do dokumentacji uczelni są 

często nieaktywne, nieaktualne. Student niechętnie wykorzystuje DVI – wirtualny dziekanat 

dla komunikacji z uczelnią. Jest to duży problem i Pani Przewodnicząca poprosiła o komenta-

rze. Podkreśliła, że ze swojego doświadczenia wynika obserwacja, że dość często studenci 
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chcą aby informacja indywidualna skierowana do określonego studenta  trafiała do starosty 

grupy ( np. roku., grupy dziekanatowej). Sam student dla komunikacji jest niedostępny. Do-

piero później podczas zajęć kontaktowy prowadzący  dowiaduje się, że student zmienił adres 

elektroniczny i nikogo z uczelni o tym fakcie nie powiadomił.  

Pani dr Katarzyna Tomaszewska poprosiła o głos. Potwierdziła, że  studenci po rozpoczęciu 

studiów często zmieniają adres elektroniczny do kontaktu, jednak w ogóle nie zawiadamiają 

uczelni o nowym adresie. Podobne obserwacje mają koleżanki prowadzące zajęcia z równymi 

grupami. Problem jest i nie wiadomo jak temu zaradzić.  

O głos poprosił Pan Prof. Zbigniew Kopański. Pan Profesor zaznaczył, że dziekanat już wie-

lokrotnie powiadamiał władze uczelni o trudnościach komunikacyjnych ze studentami. 

Uczelnia dokłada wielu starań aby studentom uświadomić konieczność komunikowania się z 

uczelnią za pomocą Wirtualnego Dziekanatu. (DVI). Z dokładnej analizy corocznych ankiet 

wynika, że zainteresowanie studentów DVI jako komunikatora z uczelnia z roku na rok wra-

sta. Wzrost jest jednak bardzo wolny i nadal ponad połowa studentów nie używa DVI. Jedno-

cześnie sami studenci nie umieją wskazać przyczyny takiego stanu rzeczy. Jedynym, który 

może przynieść jakieś rezultaty działaniem jest większe zaangażowanie Samorządu Studenc-

kiego w propagowanie Wirtualnego Dziekanatu wśród studentów. Być może duża intensyw-

ność tego typu działań w końcu przyniesie jakąś wyraźną poprawę.  

W trakcie posiedzenia zgodzono się z pomysłem aby dla poprawy komunikacji ze studenta 

włączył się aktynie SSCM. Pani Prof. Irena Brukwicka wskazała, że sama podejmie usilne 

rozmowy z SSCM na kierunku PIELEGNIARSTWO  aby rozpowszechnić DVI jako komuni-

kator. 

 

Wobec braku wolnych wniosków Pani Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

 

 

 

 

zaakceptowano treść sprawozdania 

Przewodnicząca ZPPiel 

Prof. dr hab. Irena Brukwicka 

Protokołowała 

Anna Kosińska 
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Posiedzenia Zespołu Programowego na kierunku PIELĘGNIAR-

STWO  

Uczestnik posiedzenia Podpis uczestnika posiedzenia 

Irena Brukwicka obecna 

Jakub Woźniak obecny 

Katarzyna Tomaszewska obecna 

Agnieszka Rozbicka obecna 

Justyna Kierzkowska obecna 

Andrzej Liszewski obecna 

zaproszeni:  

Zbigniew Kopański  

 

 

 


